
Zápis ze sedmého jednání školské rady 

ČLA Trutnov 

ze dne 2. 12. 2022 

 

 

 

 

Přítomni: Káňa, Kotas, Maloch, Voborský 

 

 

 

 

Program jednání:  

- volba školské rady 

- hodnocení současné situace na škole 

 

 

1. Poslední volba zástupců do školské rady z řad pedagogů, zletilých žáků školy a jejich 

zákonných zástupců proběhla na škole dne 7. 02. 2018 a jmenování členů Radou 

Královéhradeckého kraje nabylo účinnosti dne 20. 02. 2018. Činnost školské rady byla 

přerušena koronavirovou pandemií. V současné době však probíhá na škole klasická výuka a 

proto zástupci školské rady (kterým mimo jiné již vypršel podle volebního řádu mandát) 

upozorňují na nutnost volby nové školské rady. 

Proto školská rada ČLA Trutnov navrhuje zřizovateli školy Královéhradeckému kraji, aby 

v nejbližším termínu inicioval nové volby a jmenování členů školské rady. 

 

2. Po náročných letech ovlivněných koronarovirovou pandemií došlo k navrácení do 

předkovidových kolejí. Na škole již třetím rokem pokračuje výuka na vyšším studiu. Zvýšil se 

zájem o studium na střední škole a tím i možný výběr budoucích žáků, což má kladný vliv i na 

kvalitu výuky. Zlepšily se podmínky pro mimoškolní aktivity žáků. Došlo také k dalšímu 

zvýšení prestiže školy v podvědomí široké veřejnosti. 

 

 

 

 

 

 

V Trutnově 2. 12. 2022 

 

 

Zapsal: Miloslav Kotas 


